Dear Parent/Guardian,

Your child has expressed interest in running the 9th Annual Robert Cipriano Memorial Cross Country Run on Monday, May 1st at Ford Field Park in Dearborn, MI.  This race will consist of 4th-8th grade students (boys and girls) that have qualified during their physical education classes.  

6th - 8th grade students:
Middle school students will compete in a timed, 1.5 mile race, starting at 4:30pm.

4th and 5th grade students:
4th and 5th grade elementary students will compete in a timed, 1 mile race, starting at 5:00pm.
Parents are responsible for arranging transportation and supervising their child/children when they are not competing. Please arrive at least 30 minutes before your child’s race time and have your child at the starting line 10 minutes before their race begins.  We will all hope for good weather but the rain will not stop us from running. In the event of severe weather (lightning, thunder, heavy rains and/or winds) we may be forced to cancel the event.  Ford Field Park  is located on Monroe St, just north of Morley Ave.  Please make sure they are dressed for the weather! 
Medals will be provided for the top 10 in the following divisions:
Elementary boys	Elementary girls	Middle school boys	Middle school girls
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Please fill out and give this bottom portion to your child’s physical education teacher by Wednesday, April 26.  Keep the top portion for your information.  My child has permission to compete in the Cipriano Run.
Print Name:__________________________________________________________________________
PE Teacher _____________________ Grade_____  I have included the $5.00 participation fee.____ 
The meet will be held on Monday, May 1st at Ford Field Park, Dearborn, MI.  I understand that I am responsible for arranging transportation to and from the meet and that I am responsible for the supervision of my child at the meet.  I also understand that I hereby release the Dearborn Public Schools, its employees and agents from any and all claims for liability which might arise from or in connection with this activity.
Parent signature:_______________________ Date:__________ Contact #______________________



ولي الأمر / الوصي الكريم،

أعرب طفلك عن رغبته في المشاركة في سباق الضاحية (سباق روبرت سيبريانو التذكاري السنوي التاسع) يوم الاثنين ، ١  أيار( مايو) في حديقة فورد العامة . يشارك في هذا السباق  طلاب الصف الرابع إلى الثامن (بنين وبنات) الذين تأهلوا للمشاركة من خلال فصول التربية البدنية.

طلاب الصف السادس - الثامن:
سيتنافس طلاب المرحلة الإعدادية في سباق محدد الوقت مسافة ميل ونصف . ابتداءً من الساعة ٣٠ :٤  مساءً.

طلاب الصف الرابع والخامس:
سيتنافس طلاب الصف الرابع والخامس الابتدائي في سباق محدد الوقت مسافة ميل واحد ابتداءً من الساعة ٥  مساءً.

الرجاء الانتباه إلى أن  مسؤولية الأهالي عن ترتيب أمور النقل والإشراف على أطفالهم أثناء عدم المنافسة. يرجى الوصول قبل ٣٠  دقيقة على الأقل من موعد سباق طفلك والتأكد من وجود طفلك في خط البداية قبل ١٠  دقائق من بدء السباق. نأمل جميعاً في أن يكون الطقس جيد في ذلك اليوم و لكن لن يمنعنا المطر من الجري. قد نضطر إلى إلغاء السباق في حالة الطقس القاسي (البرق والرعد والأمطار الغزيرة و / أو الرياح). تقع حديقة فورد العامة على شارع مونرو شمال شارع مورلي . يرجى التأكد من أنهم يرتدون ملابس مناسبة للطقس!

سيتم تقديم الميداليات لأفضل ١٠متسابقين في الفئات التالية:

بنين ابتدائي                         بنات ابتدائي                                بنين اعدادى                   بنات إعدادي  

____________________________________________________________________________

يرجى ملء الجزء السفلي وإعادته إلى معلم التربية البدنية لطفلك بحلول يوم الأربعاء ٢٨  نيسان (أبريل) ، احتفظ بالجزء العلوي لمعلوماتك. امنح طفلي الموافقة على المشاركة في سباق الضاحية ( سباق روبرت سيبريانو التذكاري السنوي التاسع) 

الأسم: _________________________________________________________

معلم التربية البدنية:__________________ الصف:_________ لقد قمت بإرفاق رسوم المشاركة البالغة ٥  دولارات مع هذا النموذج.
سيعقد اللقاء يوم الاثنين ١ أيار( مايو) في حديقة فورد العامة . أفهم أنني مسؤول عن ترتيبات النقل من وإلى السباق وأنني مسؤول عن الإشراف على طفلي خلال السباق. أفهم أيضًا أنني بموجب هذا أخلي طرف مدارس ديربورن العامة وموظفيها ووكلائها من أي وجميع المسؤوليات التي قد تنشأ عن أو فيما يتعلق بهذا النشاط.

توقيع ولي الأمر: ____________________ التاريخ: __________ جهة الاتصال #_____________________



